
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 638
Vil ministeren forholde sig til, om det ville give mening at kigge på eventuelle jagtrestrik-
tioner på artsniveau, i forhold til hvilke arter der er særligt truet, og ikke på geografisk
niveau i form af Natura 2000-områder, jf. artiklen ”Stort EU-indgreb mod Danmark i
støbeskeen: 'Helt absurd'” fra BT den 8. januar 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2020-21
MOF Alm.del -  Spørgsmål 638

Offentligt


